
ANAΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 6/2017 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 165/2017                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή εισήγησης της Ο.Ε. για την 
αναμόρφωση (5η) προϋπολογισμού και τεχνικού 
προγράμματος Δ.Βέροιας, έτους 2017 

 
Σήμερα 5 Απριλίου του έτους 2017 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 31-3-2017 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  33 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Β. 
Παπαδόπουλος, 5)Α.Σιδηρόπουλος, 6)Δ.Κουλουριώτης, 
7)Δ.Τραπεζανλής, 8) Θ. Κορωνάς, 9)Σ.Διαμάντης, 
10)Γ.Σοφιανίδης, 11)Ν.Μωυσιάδης, 12)Π.Τσαπαρόπουλος, 
13) Β.Λυκοστράτης, 14) Γ. Κάκαρης, 15)Μ. Παπαϊωάννου, 
16)Ι.Χειμώνας, 17)Λ.Ακριβόπουλος, 18)Σ.Ασλάνογλου, 
19)Γ.Ορφανίδης, 20)Ε.Ιακωβίδου, 21) Χ. Γαϊτάνου, 
22)Α.Σιακαβάρας, 23)Θ.Τέτος, 24)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 
25) Μ. Σουμελίδης, 26) Ν. Τσιαμήτρος, 27)Ζ.Πατσίκας, 
28)Γ.Γουλτίδης, 29)Ι.Παπαγιάννης, 30)Η.Τσιφλίδης, 
31)Σ.Ελευθεριάδου,32)Π.Παπαδίνα,33)Α.Αποστολόπουλος  

Τ. Χατζηαθανασίου, Ν.Μαυροκεφαλίδης, 
Ι.Κυρατλίδης, Α. Καγκελίδης, Ν.Μπέκης, 
Α.Μαρκούλης,Σ.Στουγιάννος, 
Γ.Μελιόπουλος 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν. Αγγέλου, Γ.Λιλιόπουλος, Ι.Σιδηρόπουλος, Ι.Καραγιάννης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. 
Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, 
Σ.Λυκοστράτης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, 
Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθε ο κ. Η.Τσιφλίδης 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.166/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ζ.Πατσίκας, Γ.Γουλτίδης, Ν.Τσιαμήτρος 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.167/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Γαϊτάνου, Η.Τσιφλίδης και προσήλθε ο 
κ.Γ.Γουλτίδης 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.168/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Παπαγιάννης, Κ.Καραπαναγιωτίδης, 
Ν.Μωυσιάδης, Σ.Ελευθεριάδου και προσήλθε ο κ.Ζ.Πατσίκας 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.170/2017 απόφασης προσήλθε η κ.Σ.Ελευθεριάδου 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.171/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Γ.Ορφανίδης 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.172/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ. Π.Τσαπαρόπουλος 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.182/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ζ.Πατσίκας 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.187/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Γουλτίδης, Θ.Αγγελίνας 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.192/2017 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Π.Τσαπαρόπουλος, Γ.Γουλτίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.202/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ.Κουλουριώτης, Ι.Χειμώνας και προσήλθε ο 
κ.Γ.Ορφανίδης 
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Ο πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και στη συνέχεια έδωσε τον λόγο στον 
αντιδήμαρχο οικονομικών Στυλιανό Ασλάνογλου, ο οποίος εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 

Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος της 
τροποποίησης του προϋπολογισμού. Το θέμα κατατίθεται ως έκτακτο διότι η συνεδρίαση της Ο.Ε. 
έγινε τη Δευτέρα 3-4-2017πρέπει να προχωρήσουμε άμεσα στην ενίσχυση και τη δημιουργία νέων 
κωδικών, προκειμένου να προχωρήσουμε στην υλοποίηση κάποιων έργων και στην προμήθεια υλικών. 

Σιδηρόπουλος: Ένα από τα θέματα είναι η ενίσχυση του κωδικού του μουσικού σχολείου. 
Έχουμε πει ότι το μουσικό σχολείο πρέπει το Σεπτέμβριο  να πάει στο καινούργιο κτίριο. Από την 
αυτοψία των υπαλλήλων προέκυψαν κάποια έξτρα πράγματα. Είχε συνταχθεί η μελέτη η οποία 
ενώ είχαμε 86.000€ το ποσό το ανέβαζε πολύ ψηλότερα.  

Επειδή οι διαδικασίες με τον Ν.4412/2016 πλέον είναι πολύ χρονοβόρες, πρέπει να έρθει 
στο Δ.Σ. δυο φορές και άλλες δυο στην Ο.Ε. πριν πάμε σε δημοπράτηση και γι’ αυτό το φέραμε 
σαν έκτακτο. 

Παπαγιάννης: Παρακαλώ να ενημερωθεί το σώμα σε τι συνίστανται αυτές οι εργασίες που 
προέκυψαν και γιατί δεν τις είδαμε νωρίτερα; 

Σιδηρόπουλος: Καταρχήν υπάρχει μελέτη.  
Ξέρετε ότι εκεί λειτουργούσαν τα πανεπιστήμια. Το μουσικό σχολείο έχει άλλες ανάγκες, 

έχει γίνει μια μελέτη με διαμόρφωση άλλων αιθουσών. Ξέρετε επίσης ότι το μουσικό σχολείο 
θέλει κάποιους ιδιαίτερους χώρους, ειδικά διαμορφωμένους και μονωμένους, θέλει περίφραξη 
που είναι κατεστραμμένη και μπορείτε να τη δείτε. Επίσης υπάρχει πρόβλημα με την 
εγκατάσταση θέρμανσης και τις ηλεκτρολογικές εγκαταστάσεις, οι οποίες έχουν τόσα χρόνια που 
δεν λειτουργούν. Όλα αυτά προέκυψαν από την αυτοψία που έγινε από τους αρμόδιους και η 
μελέτη που συντάχθηκε από το αρμόδιο τμήμα απαιτεί περισσότερα χρήματα. 

Ελευθεριάδου: Από ότι κατάλαβα το μόνο κατεπείγον είναι το πρώτο, τα άλλα γιατί δεν 
έρχονται σε ένα άλλο συμβούλιο να προλάβουμε να τα διαβάσουμε και όχι να τα έχουμε 
τελευταία στιγμή μπροστά μας; Ας ψηφίσουμε το κατεπείγον που είναι το ένα και ας έρθουν τα 
άλλα σε άλλο Δ.Σ. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την πρότασή του αντιδημάρχου οικονομικών Στυλιανού 
Ασλάνογλου για συζήτηση του θέματος αυτού ως εκτάκτου; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Θ.Αγγελίνας, Ι.Χειμώνας 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ι.Παπαγιάννης, Η.Τσιφλίδης, 

Σ.Ελευθεριάδου 
Στη συνέχεια, αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε κατά πλειοψηφία το συμβούλιο να 

συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη 
και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του 
συμβουλίου την υπ’ αριθ. 147/2017 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής, με την οποία αυτή 
εισηγείται στο Δ.Σ.: 

Ι) Την Αναμόρφωση (5η) του Προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2017, ως εξής : 
Α) Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει ποσό 126.000,00€ από το  αποθεματικό κεφαλαίο με 

ΚΑ:90/9111.001 και ενισχύει ισόποσα την πίστωση με ΚΑ:30/7321.003 και τίτλο «Εργασίες για 
την μεταστέγαση του Μουσικού Σχολείου στο πρώην στρατόπεδο Αγ.Βαρβάρας» από Ίδια 
Έσοδα. 

Β) Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει από το  αποθεματικό με ΚΑ:90/9111.001 ποσό 
9.000,00€ και δημιουργεί νέα ισόποση πίστωση με ΚΑ:20/7135.016  και τίτλο «Προμήθεια 
Υλικών και Εξοπλισμού του Δημοτικού Κτηνιατρείου-Καταφυγίου Βέροιας» από Ίδια Έσοδα. 

Γ) Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει από το  αποθεματικό με ΚΑ:90/9111.001 ποσό 
49.600,00€ και δημιουργεί δύο νέες πιστώσεις ως εξής: 

1) ΚΑ:30/6662.006 με τίτλο «Προμήθεια αλατιού για τον αποχιονισμό οδών Δ.Ε. 
Μακεδονίδος» με το ποσό των 24.800,00€ από Ίδια Έσοδα. 

2) ΚΑ:30/7135.004 με τίτλο «Προμήθεια δύο αλατοδιανομέων και μιας λάμας 
εκχιονισμού για τοποθέτηση σε φορτηγό 4*4» με το ποσό των 24.800,00€ από Ίδια Έσοδα. 
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Δ) Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει από το αποθεματικό με ΚΑ:90/9111.001 ποσό 
80.000,00€ και δημιουργεί τέσσερεις νέες πιστώσεις, ως εξής: 

1) ΚΑ:30/7331.007 με τίτλο «Προμήθεια υλικών (Χρώματα-Σιδηρικά-Ξυλουργικά-
Οικοδομικά) για τη συντήρηση σχολικών και δημοτικών κτιρίων της Δ.Ε. Μακεδονίδος» με το 
ποσό των 20.000,00€, από Χρηματικό υπόλοιπο ΣΑΤΑ. 

2) ΚΑ:30/7331.008 με τίτλο «Προμήθεια υλικών (Χρώματα-Σιδηρικά-Ξυλουργικά-
Οικοδομικά) για τη συντήρηση σχολικών και δημοτικών κτιρίων της Δ.Ε. Δοβρά» με το ποσό των 
20.000,00€, από Χρηματικό υπόλοιπο ΣΑΤΑ. 

3) ΚΑ:30/7331.009 με τίτλο «Προμήθεια υλικών (Χρώματα-Σιδηρικά-Ξυλουργικά-
Οικοδομικά) για τη συντήρηση σχολικών και δημοτικών κτιρίων της Δ.Ε. Βεργίνας» με το ποσό 
των 20.000,00€, από Χρηματικό υπόλοιπο ΣΑΤΑ. 

4) ΚΑ:30/7331.010 με τίτλο «Προμήθεια υλικών (Χρώματα-Σιδηρικά-Ξυλουργικά-
Οικοδομικά) για τη συντήρηση σχολικών και δημοτικών κτιρίων της Δ.Ε. Απ.Παύλου» με το 
ποσό των 20.000,00€, από Χρηματικό υπόλοιπο ΣΑΤΑ. 

Ε) Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει από τον ΚΑ:20/6412.001 με τίτλο «Μεταφορά 
απορριμμάτων σε ΧΥΤΑ όμορου Δήμου» μέσω του αποθεματικό με ΚΑ:90/9111.001  ποσό 
15.000,00€ και δημιουργεί  τρείς (3) νέους Κ.Α., ως εξής: 

1) ΚΑ:20/6265.002 με τίτλο «Συντήρηση κάδων απορριμμάτων Δ.Ε. Δοβρά» με το ποσό 
των 5.000,00€. 

2) ΚΑ:20/6265.003 με τίτλο  «Συντήρηση κάδων απορριμμάτων Δ.Ε. Απ. Παύλου» με το 
ποσό των 5.000,00€. 

3) ΚΑ:20/6265.004 με τίτλο «Συντήρηση κάδων απορριμμάτων Δ.Ε. Βεργίνας» με το 
ποσό των 5.000,00€. 

ΣΤ) Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει από το αποθεματικό με ΚΑ:90/9111.001 ποσό 
9.532,00€ και δημιουργεί νέα ισόποση πίστωση με ΚΑ:10/6115.003 και τίτλο «Αμοιβές Ιατρού 
Εργασίας και Τεχνικού Ασφαλείας με ανάθεση εργασίας (2016)» από Ίδια Έσοδα. 

Η) Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει από το αποθεματικό  με ΚΑ:90/9111.001 ποσό 
54.500,00€ και ενισχύει ισόποσα την πίστωση με ΚΑ:20/6231.001 και τίτλο «Διάθεση σύμμικτων 
αστικών στερών αποβλήτων του Δήμου Βέροιας στον Περιφερειακό ΧΥΤΑ Δυτικής 
Μακεδονίας» από Ίδια Έσοδα. 

Θ) Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει από το αποθεματικό με ΚΑ:90/9111.001 ποσό 
15.000,00€ και δημιουργεί νέα ισόποση πίστωση με ΚΑ:30/7411.046 και τίτλο «Εκπόνηση 
μελέτης στερέωσης και διαμόρφωσης του περιβάλλοντος χώρου του αρχαίου τείχους στην 
περιοχή της υπό κατασκευή Γέφυρας Κούσιου» με ποσό 15.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 

ΙΙ) Την Τροποποίηση του Τεχνικού Προγράμματος έτους 2017 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Παπαδίνα: Να δηλώσω ότι τα ψηφίζουμε όλα  εκτός από την Θ΄ παράγραφο, που θα 

δώσουμε λευκή ψήφο. 
Καραπαναγιωτίδης: Και εμείς το ίδιο θα κάνουμε, τα ψηφίζουμε όλα  εκτός από την Θ΄ 

παράγραφο, που θα δώσουμε λευκή ψήφο. 
Λαζαρίδης: Εκτός της πρόθεσης για λευκό θα ήθελα και μια σχετική εξήγηση, στοιχειώδη, 

για ποιο λόγο δηλαδή δεν την ψηφίζετε. 
Καραπαναγιωτίδης: Επειδή το έχουμε συζητήσει πολλές φορές και επειδή υπάρχει μια 

ομιχλώδης κατάσταση σε ότι έχει σχέση με όλο το έργο. Τώρα, το γιατί, το έχουμε πει σε 
προηγούμενες συνεδριάσεις, οποιοδήποτε κόστος από το δήμο γι’ αυτή τη γέφυρα νομίζω το να 
πει κάποιος ναι δεν είναι τόσο εύκολο, αυτός είναι ο λόγος. 

Λαζαρίδης: Μήπως δεν έγινε κατανοητό το θέμα: Μιλάμε για μια απαίτηση της Εφορείας 
Αρχαιοτήτων, προκειμένου να συνταχθεί η μελέτη στερέωσης του τείχους που βρέθηκε στη 
σκαπάνη του Τριποτάμου στη γέφυρα Κούσιου.  

Είναι δική της απαίτηση, είναι κάτι που πρέπει να γίνει, είναι υποχρέωση του κυρίου του 
έργου και αυτό κάνουμε. Τους εξουσιοδοτούμε μαζί με το σχετικό κονδύλιο, για λόγους που 
αναφέρονται, επιστημονικής εγκυρότητας, να κάνουμε τη σχετική μελέτη, η οποία είναι και 
παρακαταθήκη, είναι αυτό που λέμε πολιτιστικό απόθεμα.  
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Είναι το αρχαίο τείχος της πόλης το οποίο δεν έχει βρεθεί σε εκείνη την πλευρά το έχουμε 
μόνο από εδώ και υπάρχει υποχρέωση μελέτης στερέωσης. Εκτός αν δεν θέλετε, το λευκό είναι 
όχι. 

Καραπαναγιωτίδης: Όπως το βάζει ο κ.Λαζαρίδης ανοίγει ένα θέμα ολόκληρο. Είπαμε 
όλοι όσοι μιλήσαμε με δυο λέξεις δικαιολογούμε την ψήφο μας, από εκεί και πέρα θέλετε να το 
συζητήσουμε; Θα το συζητήσουμε όποτε θέλετε. Ο καθένας εδώ χωρίς πιέσεις εκφράζει την 
άποψή του δεν χρειάζεται από εκεί και πέρα να δίνει απολογίες οπουδήποτε.  

Πρόεδρος: Απλά έβαλε ο αρμόδιος Αντιδήμαρχος ένα ερώτημα και λέει αυτό και αυτό 
γίνεται, έτσι είναι η διαδικασία… 

Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου οικονομικών Στυλιανού Ασλάνογλου; 
Μέλη: Ναι 
Συμφωνείτε με την εισήγηση της Ο.Ε.; 
Μέλη: Ναι. 
Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Ι.Παπαγιάννης 
Λευκή ψήφο για την Θ΄ παράγραφο της αναμόρφωση έδωσαν έντεκα (11) δημοτικοί 

σύμβουλοι, οι: Κ.Καραπαναγιωτίδης, Μ.Σουμελίδης, Ν.Τσιαμήτρος, Ζ.Πατσίκας, Γ.Γουλτίδης, 
Η.Τσιφλίδης, Σ.Ελευθεριάδου, Π.Παπαδίνα, Α.Αποστολόπουλος, Θ.Αγγελίνας, Ι.Χειμώνας. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την υπ’ αριθ. 147/2017 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής. 
2.- Την ανάγκη αναμόρφωσης του προϋπολογισμού και του ετησίου προγράμματος δράσης του 
Δήμου έτους 2017, για την εγγραφή και ενίσχυση ανεπαρκών πιστώσεων.  
3.- Τις διατάξεις των άρθρων 93, 161 και 207 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) ως και αυτές του 
άρθρου 8 του από 17/5-15/6/59 Β.Δ. «περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού των Δήμων 
και κοινοτήτων». 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του 
άρθρου 4 του Π.Δ. 185/2007. 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 
Ι) Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν είναι 

γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
ΙΙ) Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2017, ως εξής: 
Α) Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει ποσό 126.000,00€ από το  Αποθεματικό Κεφάλαιο 

(ΚΑ:9111) κι ενισχύει ισόποσα την πίστωση με ΚΑ:30/7321.003 και τίτλο «Εργασίες για την 
μεταστέγαση του Μουσικού Σχολείου στο πρώην στρατόπεδο Αγ.Βαρβάρας» από Ίδια Έσοδα. 

Β) Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (ΚΑ:9111) ποσό 
9.000,00€ και δημιουργεί νέα ισόποση πίστωση με ΚΑ:20/7135.016 και τίτλο «Προμήθεια 
Υλικών και Εξοπλισμού του Δημοτικού Κτηνιατρείου-Καταφυγίου Βέροιας» από Ίδια Έσοδα. 

Γ) Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (ΚΑ:9111) ποσό 
49.600,00€ και δημιουργεί δύο νέες πιστώσεις με Κ.Α.: 

1) 30/6662.006 και τίτλο «Προμήθεια αλατιού για τον αποχιονισμό οδών Δ.Ε. 
Μακεδονίδος» με ποσό 24.800,00€ από Ίδια Έσοδα. 

2) 30/7135.004 και τίτλο «Προμήθεια δύο αλατοδιανομέων και μιας λάμας εκχιονισμού 
για τοποθέτηση σε φορτηγό 4Χ4» με ποσό 24.800,00€ από Ίδια Έσοδα. 

Δ) Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (ΚΑ:9111)  με ποσό 
80.000,00€ και δημιουργεί τέσσερεις νέες πιστώσεις με Κ.Α.: 

1) 30/7331.007 και τίτλο «Προμήθεια υλικών (Χρώματα – Σιδηρικά – Ξυλουργικά -
Οικοδομικά) για τη συντήρηση σχολικών και δημοτικών κτιρίων της Δ.Ε. Μακεδονίδος» με ποσό 
20.000,00€ από Χρηματικό υπόλοιπο ΣΑΤΑ. 

2) 30/7331.008 και τίτλο «Προμήθεια υλικών (Χρώματα – Σιδηρικά – Ξυλουργικά -
Οικοδομικά) για τη συντήρηση σχολικών και δημοτικών κτιρίων της Δ.Ε. Δοβρά» με ποσό 
20.000,00€ από Χρηματικό υπόλοιπο ΣΑΤΑ. 
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3) 30/7331.009 και τίτλο «Προμήθεια υλικών (Χρώματα-Σιδηρικά-Ξυλουργικά-
Οικοδομικά) για τη συντήρηση σχολικών και δημοτικών κτιρίων της Δ.Ε. Βεργίνας» με ποσό 
20.000,00€ από Χρηματικό υπόλοιπο ΣΑΤΑ. 

4) 30/7331.010 και τίτλο «Προμήθεια υλικών (Χρώματα-Σιδηρικά-Ξυλουργικά-
Οικοδομικά) για τη συντήρηση σχολικών και δημοτικών κτιρίων της Δ.Ε. Απ.Παύλου» με ποσό 
20.000,00€ από Χρηματικό υπόλοιπο ΣΑΤΑ. 

Ε) Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει από τον ΚΑ:20/6412.001 με τίτλο «Μεταφορά 
απορριμμάτων σε ΧΥΤΑ όμορου Δήμου» μέσω του Αποθεματικού Κεφαλαίου (ΚΑ:9111) ποσό 
15.000,00€ και δημιουργεί  τρείς νέες πιστώσεις με Κ.Α.: 

1) 20/6265.002 και τίτλο «Συντήρηση κάδων απορριμμάτων Δ.Ε. Δοβρά» με ποσό 
5.000,00€. 

2) 20/6265.003 και τίτλο  «Συντήρηση κάδων απορριμμάτων Δ.Ε. Απ. Παύλου» με 
5.000,00€. 

3) 20/6265.004 και τίτλο «Συντήρηση κάδων απορριμμάτων Δ.Ε. Βεργίνας» με 5.000,00€. 
ΣΤ) Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (ΚΑ:9111) ποσό 

9.532,00€ και δημιουργεί νέα ισόποση πίστωση με ΚΑ:10/6115.003 και τίτλο «Αμοιβές Ιατρού 
Εργασίας και Τεχνικού Ασφαλείας με ανάθεση εργασίας (2016)» από Ίδια Έσοδα. 

Η) Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (ΚΑ:9111) ποσό 
54.500,00€ και ενισχύει ισόποσα την πίστωση με ΚΑ:20/6231.001 και τίτλο «Διάθεση σύμμικτων 
αστικών στερών αποβλήτων του Δήμου Βέροιας στον Περιφερειακό ΧΥΤΑ Δυτικής 
Μακεδονίας» από Ίδια Έσοδα. 

Θ) Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (ΚΑ:9111) ποσό 
15.000,00€ και δημιουργεί νέα ισόποση πίστωση με ΚΑ:30/7411.046 και τίτλο «Εκπόνηση 
μελέτης στερέωσης και διαμόρφωσης του περιβάλλοντος χώρου του αρχαίου τείχους στην 
περιοχή της υπό κατασκευή Γέφυρας Κούσιου» από Ίδια Έσοδα. 

ΙΙΙ) Τροποποιεί το τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου  έτους 2017. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  165 / 2017 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Πέτρος Τσαπαρόπουλος 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας  Χ. Κεχαΐδης  
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Σ. Κωτσιαντής  
Δ. Κουλουριώτης  Γ. Λιλιόπουλος  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  
Θ. Κορωνάς  Ι. Καραγιάννης  
Σ. Διαμάντης  Ν. Αγγέλου  
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Β. Λυκοστράτης     
Γ. Κάκαρης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Η. Τσιφλίδης     
Π. Παπαδίνα  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  6-4-2017 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 
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